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To:

From:

Sent:

Subject: FW: mogelijke effecten vorderingsbesluit mondkapjes etc. op vitaleberoepen/sectoren (signaal VNCI)

Received: Thur 3/19/2020 4:17:40 PM

var:IEEE
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 11:22

aon: ENCE | ECCI EEC ECE
Onderwerp: RE: mogelijke effecten vorderingsbesluit mondkapjes etc. op vitale beroepen/sectoren (signaal VNCI)

Ja, klopt. Ik spreek AZ tussen de middag in het JIDO

van: INENEXECNNN < minvws.nl>

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 11:02

) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: mogelijke effecten vorderingsbesluit mondkapjes etc. op vitale beroepen/sectoren (signaal VNCI)

Hoi [ERPS

Het is 1dd toegezegd aan de TK en we zullen het dus moeten uitvoeren. Het KB is gemaakt en moet nog worden

ondertekend. Daarna moet er een besluit worden opgesteld in dat besluit kan worden opgenomen welke en waar we

mondkapjes gaan vorderen. Dat moet nog worden bekeken.

ens?

s12e ) minvws.nl>

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 10:32

Aan: SE ) SEE minvws.nl>;[SE<BEEen nvs >;EEE
(A ) 5.1.2e Dminvws.nl>

Onderwerp: FW: mogelijke effecten vorderingsbesluit mondkapjes etc. op vitale beroepen/sectoren (signaal VNCI)

Ha 5.1.2e

reageren jullie hierop?
Of kan ik vanuit MEVA iets doen?

Hoor graag. [JEXEDN
Verzonden met BlackBerry Work

www.blackberry.com)
Van: <BR @vnoncw-mkb.nl>
Datum: donderdag 19 mrt. 2020 10:28 AM

Aan:ECEIEEE @minvws.nl>
Onderwerp: mogelijke effecten vorderingsbesluit mondkapjes etc. op vitale beroepen/sectoren (signaal VNCI)

He

Zie onderstaand signaal vanuit de chemie (vermoedelijk komen meer van onze leden hierover op de lijn). Mochten jullie
zo'n besluit gaan maken, wil je a.u.b. dan zorgen dat hier rekening mee wordt gehouden? Overigens zet -zoals je weet-

het bedrijfsleven al massaal hun voorraden kapjes door, dus vraag mij af of dit uberhaupt nodig is.

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 10:10

Aan: < vnoncw-mkb.nl>

cc: (VNCI) LEED @vncinl>; JEN @vnoncw-mkb.nl>

|
aanleveren resp. productie mondkapjes vanuit de chemische industrie

Best

Zoals besproken heb ik de volgende vragen/informatie over mondkapjes:
* Verschillende chemische bedrijven (die ook als vitaal proces zijn aangewezen) hebben beschikbare voorraden van

mondkapjes (reeds) ter beschikking gesteld.
* Gelet op het Kamerdebat en de ingebracht motie (bijgevoegd) valt mij twee zaken op:



118287

O te zorgen dat de binnenlandse productie zo snel mogelijk wordt opgezet;

suggestie: Ik ga er vanuit dat de Nederlandse overheid hierover reeds contact heeft gezocht met mogelijke

producenten zoals 3M

O beschikbaar en geschikt materiaal in zelfstandige klinieken en andere Nederlandse sectoren voor zover zij zelf geen

vitale sectoren zijn per direct toe te leiden naar de zorg,

vraag: we zijn benieuwd hoe deze uitvraag loopt. Hoewel de chemische industrie ook als vitale sector is

aangewezen, hebben we reeds afgelopen weekend op verzoek van VNO-NCW een uitvraag bij onze leden gedaan.

Met vr. groet,

5.1.2e

oe omnl
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